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Opdateret – Online Udvalgsmøde onsdag den 9. oktober 2024 kl. 19.00-21.30. 
I DGI Sydvest krocket-udvalg. 

  
Deltagere: Christian Jacobsen (CJ), Steen S. Hansen (SH), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Anne-Marie Lambert-
sen (AML), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Jens-Jørgen Onsberg (JO), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacob-
sen (AJ) 
Afbud: AJ, JO 
Ordstyrer (OS): EP 
Referent: SH 

Pkt.nr. Punkt-indhold Referat Ansvarlig 

1 Kommentarer fra klubberne til re-
ferat fra sidste møde? 

Ingen Kommentarer CJ 

2 Tilføjelser til dagsordenen. Opdateret dagsorden modtaget EP 

3 Godkendelse af dagsorden Godkendt EP 

4 Siden sidst – runde  CJ og EP har været til møde i Varde, omkring landsstævne, alm. 
info og noget om placering.  
Link til info om Landsstævne: 
https://mimer.dgi.dk/offentlig/86958cc0ce10464aac5e17577812b324  

EP, TA og S har været til Dgi Møde i Varde og bla . set deres nye 
Byggeri. 
EP: Medlemstallet i Vorbasse og Tistrup er gået frem med ca 30 
%. Varde Kommune mesterskab med 104 er en fremgang på 20 i 
forhold til 23.  

Alle 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/86958cc0ce10464aac5e17577812b324


 

Side 2 

5 Økonomi – herunder budget 2025. Pr 15/9 overskud på 13.424 kr. Budg.  31/12 på 6.380, der kom-
mer udgifter til vores Årsmøde på ca 5000, så vi nærmer os. Vi 
skal jo også have vores juletamtam.  
Der er brugt 8000 kr på at opgradere vores trailer.   
Deadline for budget 2025 er 5 november. 
RS modtager gerne input til budgettet før næste møde. 

RS 

6 Nyt fra Idrætsledelsen.  EP: Online møde 10/10 får orientering om kuglespil og Økonomi. 
Vores skrivelse til Idrætsledelsen omkring seedning er blevet godt 
modtaget. Idrætsledelsen melder ud med måden, vi fremadrettet 
skal seede på. Det vil blive fremlagt på Årsmødet. Landsdelene 
skal fremadrettet tolke reglerne ens. Dennis sender en seednings-
liste ud til landsdelene med de ændrede retningslinjer, som 
Idrætsledelsen kommer frem til. 
FR spørger ind til, om den nye ensartede seedningsliste, som Den-
nis skal sende ud, vil være så Frede kan bruge den i sit system. 
Han bliver måske taget med på råd. 
De 4 kuglespil er slået sammen, men de er adskilt til landsstæv-
net. 

EP / RS 

7 Er vi klar til Krocket Årsmøde i 
Vejle? 
 
Indkommet forslag – se vedhæftet 
dokument. Skal drøftes. 

CJ, AML, JO og SH deltager, 25.-26. oktober i Vejle. 
Vi laver sammenkørsel, for at spare lidt på kørepengene. 
Det bliver et andet forløb end vanligt. Det foregår som et fælles 
møde for Krocket, Bowls, Krolf og Petanque, hvor vi både er sam-
men, men også går hver til sin sportsgren og holder hvert vores 
Årsmøde. 
Der er kommet et forslag fra Vesterhede. Vi beslutter, det er no-
get der skal vendes i vores eget bagland, og forslaget skal 

CJ 



 

Side 3 

fremlægges og godkendes på vores eget Årsmøde, før vi kan gå 
videre med det. Så det bliver først i 2025. 

8 Deltagelse i DGI Årsmøde i Horsens 
2 november. Kan der bevilges over-
natning fra vores konto? 

CJ, EP, SH deltager. 
Der er ingen overnatning for os fra Sydvest. 
Der var flertal for at dække overnatning. 

CJ 

9 Kommunikation i DGI Sydvest 
Krocket udvalget. 

En dialog, om måden og tonen vi skriver på til vores samarbejds-
partnere.  

SH / CJ 

10 Årsmøde 2025 d. 27. februar. Ord-
styrer? 

Helle Hallen er bestilt.  
Ordstyrer – vi har en kandidat i kikkerten. 

CJ 

11 Ansøgning udviklingspuljen fra 
Fanø. Vedhæftet. 

Den blev bevilget. 
En 7 klasse med 30 elever fordelt på 4 spilledage. 
Med 8 nye køller. 
Cj:  sender ansøgning til Dennis til udbetaling. 

CJ 

12 Information omkring seedning til 
klubber / 
Formandsmøde 28. november kl 
19.00 

Kort information til klubberne om, hvad vi gør med seedningen. 
Samt informere om, hvornår vi holder formandsmøde. 
CJ: sender mail til klubberne, og spørger klubberne, om nogen vil 
byde ind som værter til formandsmødet , ca 35 personer. 

SH 

13 Evt. CJ: Buer skiftet i trailer til de lette. De tilbydes til klubberne til af-
hentning, pr mail. FR tager 3 sæt. Ellers først til mølle. 
CJ: Juletamtam: Dato 17. januar 2025, sted finder vi.   
EP: er inviteret til skolekrocket til motionsdag, fredag uge 41, med  
12 elever af gangen, ca 40 elever i alt. 
TA: Lørdagsstævne med 68 delgere 12/10. 30 deltagere udenfor 
vores område. 
SH: Har højtaler stående. Den får FR 

Alle 
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14 Punkter, dato og valg af ordstyrer 
til næste møde. 

Næste online Udvalgsmøde: 30-10-2024 kl 19.00 
Ordstyrer FR 

• Budget 2025, RC sender udkast. 

• Nyt fra årsmødet 

• Punkter til formandsmødet  

• Forslag fra Vesterhede 
 

 EP 

 


